
Data przyjęcia protokołu: 25.02.2021 r.

ROP.0002.1.2021

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XXIV/21

XXIV SESJI ZWYCZAJNEJ

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

W DNIU 28 STYCZNIA 2021 R.

Sesja odbyła się w oparciu o art. 15 zzx ust.  1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  o szczególnych

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r. poz.

1842 z późn. zm.) i odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny

tryb  obradowania)  –  system  do  wideokonferencji  Cisco  Webex  Meetings.  Sesji przewodniczył

Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień,

starszy specjalista.  Obrady rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:41 tego samego

dnia.

1. Otwarcie XXIV sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący  M.  Golanko po sprawdzeniu  funkcjonalności  systemu do wideokonferencji  oraz

programu do przeprowadzenia głosowania, przywitał wszystkich, którzy potwierdzili swoją obecność

i zalogowali się do systemu, następnie przewodniczący M. Golanko stwierdził kworum i prawomoc-

ność do podejmowania uchwał (zgodnie z wygenerowaną w eSesji listą obecności, udział w obra-

dach  potwierdziło  20 radnych),  po  czym  otworzył  XXIV  sesję  zwyczajną  Rady  Gminy  Zielonki

kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołów XXI, XXII i XXIII sesji.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Zielonki;

2) zmieniająca uchwałę Nr III/29/99 Rady Gminy Zielonki z dnia 18 czerwca 1999 r. w sprawie
nazw ulic we wsi Zielonki;

3) zmiany Uchwały nr XL/60/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 czerwca 2018 r. w  sprawie
zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach;

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi;

5) przekazania środków finansowych dla Policji;

6) przekazania  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Państwowej  Straży  Pożarnej
z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  funkcjonowania  Komendy  Miejskiej  Państwowej

1



Straży Pożarnej w Krakowie;

7) przyjęcia Programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2021.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołów XXI, XXII i XXIII sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXI sesji.

Radny P. Podleśny zwrócił uwagę na pomyłkę edytorską przy podawaniu liczby głosów na str. 14

w miejscu „wyników głosowania” nad projektem uchwały w sprawie  przyjęcia programu ochrony

i  gospodarowania  zasobami  wodnymi  dla  Gminy  Zielonki  pod  nazwą  „Mikro  retencja  wód

opadowych w Gminie Zielonki”.

Przewodniczący  M.  Golanko wobec  braku  innych  uwag  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem

poprawki.

Głosowano w sprawie:

poprawka do protokołu XXI sesji z 15 października 2020 r. zgłoszona przez radnego P. Podleśnego 

dotycząca wyników głosowania nad projektem uchwały ws. mikro retencji wód opadowych - popra-

wienie błędu i zapisanie prawidłowych wyników głosowania nad projektem uchwały w stosunku gło-

sów: 6 za, 13 przeciw, 2 wstrzymujące się.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
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Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Poprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu z poprawką.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie projektu protokołu XXI sesji z 15 października 2020 r. wraz z poprawką zgłoszoną przez 

radnego P. Podleśnego

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Protokół XXI sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XXI/20).

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXII sesji zwyczajnej, wo-

bec ich braku, zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie projektu protokołu XXII sesji z dnia 19 listopada 2020 r.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Protokół XXII sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XXII/20).

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXIII sesji zwyczajnej, 

wobec ich braku zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie projektu protokołu XXIII sesji z 17 grudnia 2020 r.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
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Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Protokół XXIII sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XXIII/20).

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej  części  sesji  przedstawiciele  komisji  rady  gminy  przedstawili  sprawozdania  z  prac  komisji

z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodniczący Komisji  Infrastruktury Liniowej K. Gaweł - sprawozdanie z posiedzenia

w dn. 26.01.

W trakcie sprawozdania przewodniczący M. Golanko z uwagi na problemy techniczne z internetem

w urzędzie ogłosił 5 min przerwy.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

3.  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw Regulaminowych  M.  Gadzik-Wójcik  -

sprawozdanie z posiedzenia w dn. 19.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka -

sprawozdanie z posiedzeń w dn. 25.01, 28.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5.  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  K.  Lepiarczyk  -  sprawozdanie

z posiedzeń w dn. 21.01, 28.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji  Planowania i  Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia

w dn. 22.01.

Radna R.  Kosno zwróciła  uwagę,  że w projektowanym budynku w Pękowicach szatnia i  węzeł

sanitarny dedykowany jest  wyłącznie mężczyznom, zasugerowała  dostosowanie  do użytkowania

również przez dzieci i kobiety.

Radna R. Toft zwróciła uwagę, że budynek w połowie pełni funkcję klubu sportowego, w połowie

ogólnodostępnego dla mieszkańców i znajdują się w nim dwie toalety męska w części dostępnej dla

członków klubu  i  damska w części  ogólnodostępnej.  Dodała,  że  uwarunkowania  techniczne  są

ograniczone, nie ma możliwości powiększenia metrażu budynku.

Radna  R.  Kosno poinformowała,  że  odniesie  się  do  tego tematu  w  punkcie  spraw  bieżących
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i wolnych wniosków.

7. Przewodnicząca Komisji  Skarg,  Wniosków i Petycji  Z.  Kot -  sprawozdanie z posiedzeń

w dn. 21.12, 20.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Protokoły  z  posiedzeń  komisji  dostępne  na  stronie  internetowej  Biuletynu  Informacji  Publicznej

Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1)  uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko:  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji -  5

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Przewodniczący M.Golanko powiedział,  że szczegółowo przedstawiła tematykę i projekt uchwały

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawozdaniu i zapytał czy są uwagi do ww.

projektu.

Wobec braku pytań p  rzewodniczący M. Golanko   zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer  XXIV/1/2021).

2)  zmieniająca  uchwałę  Nr  III/29/99  Rady  Gminy Zielonki  z dnia  18 czerwca 1999 r.

w sprawie nazw ulic we wsi Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Kultury, Sportu i Spraw Regu-

laminowych  - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Przewodniczący M.Golanko powiedział,  że szczegółowo przedstawiła tematykę i projekt uchwały
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawozdaniu.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła uwagę, że o ile rzeczywiście drogi tej fizycznie nie

ma utworzonej  i  nikt  de facto nie posługuje się tą nazwą dla swojego miejsca zamieszkania to

jednak zlikwidowana zostaje historyczna nazwa tego miejsca. Tym sposobem ginie dawniej z chlu-

bą używana nazwa rodzima miejsca.

Nie było więcej pytań ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę Nr III/29/99 Rady Gminy Zielonki z dnia 18 czerwca 1999 r. w sprawie nazw 

ulic we wsi Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXIV/2/2021).

3)  zmiany Uchwały nr XL/60/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 czerwca 2018 r.         

   w  sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

   w Zielonkach;

Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Kultury, Sportu i Spraw Regu-

laminowych  - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Rajska omówiła projekt uchwały.

Radna R. Kosno zapytała o miejsce odbywania zajęć klubu.

Dyrektor M. Rajska powiedziała, że zajęcia odbywały się w Forum Aktywności Lokalnej. 

Przewodniczący  M.  Golanko wobec  braku  innych  pytań  zarządził  głosowanie  nad  projektem

uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały nr XL/60/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 czerwca 2018 r. w  sprawie zat-

wierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXIV/3/2021).

4)   uchwała  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  im.  Jerzego

       Kukuczki w Korzkwi;

Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 

5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego w Zielonkach A. Soblik i Wójt omówili

projekt uchwały. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korzkwi  R. Styn poinformowała o  konsultacjach

społecznych,  jakie  zostały  przeprowadzone  w środowisku  szkolnym  wśród rady pedagogicznej,

samorządu  uczniowskiego  oraz  rodziców.  Konsultacje  z  rodzicami  zostały  przeprowadzone

w sposób on-line w liczbie powyżej 100 osób, 85% z nich stało na stanowisku by utrzymać w naz-

wie  szkoły  dopisek  „w Korzkwi”  podkreślając  aspekt  historyczny.  Środowisko  szkolne  nie  chce

pozbawić się słowa Korzkiew w nazwie szkoły, bowiem szkoła funkcjonuje od ponad 100 lat i tak

była budowana marka tej szkoły.

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 

Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk

Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała numer XXIV/4/2021).

5)  uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji;
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Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 5 głosów „za”, 0

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Radny P.  Podleśny podkreślił,  że dotacja pozwoli  Policji  również na wykrywanie  nadużyć zwią-

zanych z coraz częściej występującymi dzikimi wysypiskami śmieci. Zasugerował w związku z tym

stworzenie  odpowiedniej  przestrzeni  na  stronie  internetowej  gminy,  by mieszkańcy  mieli  łatwe

narzędzie do zgłaszania tych nadużyć, które Ref. Niskiej Emisji i Odpadów mógłby przekierowywać

na Policję.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są pytania do projektu uchwał. 

Przewodniczący wobec braku pytań zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przekazania środków finansowych dla Policji

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXIV/5/2021).

6)   uchwała  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia

Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania

Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie;

Przewodniczący M.Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 5 głosów „za”, 0

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przezna-

czeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej        

w Krakowie

Wyniki głosowania
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała numer XXIV/6/2021).

7) uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpa-

dów - 3 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Radna A. Leginowicz wygłosiła stanowisko: „na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej

Emisji  i  Odpadów złożyłam wniosek,  aby opieka nad kotami wolno  żyjącymi (par.  5  programu)

obejmowała  także  niezbędne  leczenie  weterynaryjne.  Zwierzęta  wolno  żyjące  narażone  są  na

różnego rodzaju choroby także zakaźne, tak więc nie udzielenie im opieki w postaci  niezbędnego

leczenia  weterynaryjnego  może  prowadzić  do  skazania  zwierzęcia  na  cierpienie  lub  powolną

śmierć.  Czemu  zgodnie  z  ustawą  o  ochronie  zwierząt  ma  przeciwdziałać  program  opieki  nad

zwierzętami.  Mój wniosek uzyskał  poparcie Komisji  (4 głosy za),  na wniosek przewodniczącego

komisji  uzyskano opinię prawną, zgodnie z którą objęcie leczeniem weterynaryjnym wolno żyjących

kotów jest zgodne z ustawą o ochronie zwierząt i mieści się w ustawowym pojęciu opieki. Z opinii

prawnej  wynika  jednak,  że  zmiana  Programu  powinna  zostać  skonsultowana  z  powiatowym

lekarzem weterynaryjnym. Program opieki nad zwierzętami na rok 2021 został już przygotowany

przez Pana Wójta i uzyskał wymagane opinie w związku z tym uważam, że nie ma przeszkód, aby

Program  został  uchwalony  zgodnie  z  przedstawionym  projektem  i  zaczął  już  obowiązywać.

Natomiast zaproponowana przeze mnie zmiana (par. 5 pkt 2 programu) mogłaby natomiast zostać

wprowadzona do Programu w formie zmiany Programu w trakcie roku,  np.  za 2-3 miesiące po

uzyskaniu opinii powiatowego lekarza weterynaryjnego w tym zakresie.”

Radna R. Kosno zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego, czy po wysłaniu przykładowo w dniu

jutrzejszym do opiniowania  właściwego weterynarza zmienionego,  rozszerzonego paragrafu dot.

opieki  weterynaryjnej leczenia kotów i po uzyskaniu pozytywnej  opinii,  czy w tym roku kalenda-

rzowym  będzie można uchwalić rozszerzony Program i będzie w roku 2021 realizowany.

Radca  P.  Złotnik powiedział,  że  jeśli  będą  przesłanki  do  zmiany  uchwały  to  będzie  ją  można

w przyszłości zmienić, odpowiedź jest twierdząca, będzie można zmienić uchwałę.
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Przewodniczący M. Golanko zwrócił uwagę, że katalog zadań, który chcemy finansować w Progra-

mie nie jest katalogiem zamkniętym, zawsze jest jakiś wybór. Pytanie jest inne, czy komisja uważa

że wszystko powinno być finansowane z budżetu gminy, czy poszerzanie katalogu zadań nie ma

ograniczeń finansowych. Uważa, że jest skończona lista zadań, które można finansować z budżetu.

Dodał, że organ wykonawczy ocenia, na ile ma środków przewidzianych na dany program i na ile

jest w stanie go realizować. Podsumował, że poszerzanie katalogu bez zmiany finansowania jest

sztuczną zmianą programu, jest z uszczerbkiem dla innych zaprojektowanych zadań w budżecie.

Radna R. Kosno powiedziała, że intencją komisji, nie było rozszerzanie katalogu o kolejne działania,

tylko  rozszerzenie  podstawowego  katalogu.  Jest  zadanie  sterylizacja  i  kastracja  dziko  żyjących

kotów. Zdarzają się  sytuacje, kiedy trafia kot do sterylizacji  czy kastracji  i weterynarz stwierdza

choroby  uniemożliwiające  dokonanie  zabiegu  i  kot  jest  wypuszczany  z  powrotem  do  swojego

środowiska. To jest przykład, że wówczas gmina nie realizuje swojego zadania. Przez brak leczenia

zwierzę  zaraża  kolejne  zwierzęta  dziko  żyjące.  Celem  jest  przeleczenie  zwierzęcia  przez

weterynarza przed zabiegiem, uważa to za zasadne. Z opinii prawnej wynika, iż nie ma przeciw-

skazań do wprowadzenia tego paragrafu oraz że termin do opiniowania Programu upływa z dniem

1 lutego br. W dniu dzisiejszym rada mogłaby wprowadzić zmianę i przesłać ponownie do opinio-

wania, a termin na przyjęcie Programu wg ustawodawcy upływa 31 marca br. 

Przewodniczący M. Golanko zwrócił uwagę, że każde rozszerzanie zadań wymaga dodatkowych

środków z budżetu.  Pytanie,  czy gminę na to stać.  Podejmując  w dniu  dzisiejszym tę uchwałę

należy mieć na uwadze, jakie kwoty przeznaczono na realizację Programu, jakie zadania chcemy

finansować.  Przyznać trzeba,  że  nie  jest  to  mała  kwota  w porównaniu  w ościennymi  gminami.

Podkreślił możliwość współpracy z organizacjami pozarządowymi, firmami, przedsiębiorstwami.

Radna M. Listoś wyraziła aprobatę do zmian Programu, który ewaluuje, powiedziała, że pojawiło się

stowarzyszenie  z  którym gmina  rozpocznie  współpracę.  Uważa,  że  należy  przyjąć  Program na

dzisiejszej sesji, a w dalszej perspektywie go poprawiać w ślad za pojawiającymi się statystykami.

Stowarzyszenia mają możliwości pozyskiwania środków finansowych. Na chwilę obecną nie mamy

wiedzy, jakie to będą dodatkowe kwoty.

Radny K. Krzyworzeka zwrócił uwagę, że obecny kształt Programu jest wynikiem wielogodzinnych

prac komisji. Nie jest przeciwko wprowadzanym zmianom dot. kotów, jakkolwiek należy też mieć na

uwadze problem z innymi dziko żyjącymi zwierzętami. Program został już pozytywnie zaopiniowany

przez  organizacje  zgodnie  z  przepisami.  Podkreślił,  że  nie  są  znane  konsekwencje  finansowe

i prawne proponowanych zmian. Zaapelował o przyjęcie Programu na dzisiejszej sesji, a następnie

poddanie analizom zgłoszonych kwestii.

Wójt odniósł  się  do  propozycji   zmiany  Programu.  Rozszerzenie  katalogu  będzie  generować

dodatkowe obciążenia finansowe kosztem innych, potrzebnych zadań. Proponuje przyjąć Program

i wyraża wolę dyskutowania na dalszym etapie kolejnych propozycji,  podkreślił,  że w programie

zostały uwzględnione wnioski radnych. Poinformował, że jako organ wykonawczy powinien mieć już

możliwość  realizacji  tego  Programu,  a  dalsze  jego  opiniowanie  i  przesuwanie  w czasie  mu to
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uniemożliwia.

Przewodniczący M. Golanko zwrócił się z prośbą o przedłożenie zestawienia poniesionych kosztów 

na realizację Programu na przestrzeni ostatnich lat by radni mogli podejmować decyzję.

Radna R. Kosno podkreśliła, że intencją komisji  było niezwiększanie środków finansowych, tylko

działanie w ramach zaplanowanego finansowania w budżecie gminy na rok 2021. Z praktycznego

punktu widzenia lepiej  przeleczyć i  wykastrować 5 kotów, niż 50 kotów złapanych wypuścić,  bo

zadanie nadal nie jest realizowane.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy radna ma jakieś wnioski do projektu uchwały.

Radna R. Kosno zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy.

Głosowano w sprawie:

wniosek formalny radnej R. Kosno w sprawie odesłania projektu uchwały do projektodawcy

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska

PRZECIW (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot,

Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska

Wniosek nie został przyjęty. 

Radny P. Podleśny zwrócił  się o potwierdzenie informacji,  czy odłowiony kot lub pies z chorobą

zakaźną, którego nie można poddać zabiegowi kastracji lub sterylizacji jest wypuszczany z pow-

rotem do środowiska.

Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal powiedziała,

że  zgodnie  z  umową zawartą z  weterynarzem przy zabiegu  kastracji  i  sterylizacji  kotów wolno

żyjących gmina płaci dodatkowe 50 zł za przeleczenie zwierzęcia, jeśli jest ono wymagane.

Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił się do radnych, by wnioski komisji zawierały stanowisko

w  sprawie  sposobu  jego  realizacji  i  źródeł  finansowania.  Następnie  zgłosił  wniosek  formalny

zgodnie z § 59 ust. 3 pkt 8 statutu gminy Zielonki o przejście do głosowania bez dyskusji.

Głosowano w sprawie:

wniosek formalny Przewodniczącego K. Olawskiego o głosowanie bez dyskusji

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 

Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
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Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska

PRZECIW (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Zielonki na rok 2021;. 

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 

Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 

Aneta Szablowska

Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała numer  XXIV/7/2021).

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 18 grud-

nia 2020 roku do 28 stycznia 2021 roku.

1) 16 października br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego dot.
sytuacji epidemicznej w placówkach oświatowych na terenie gminy;

2) 20 grudnia 2020 r. udzieliłem wywiadu do Telewizji Kraków w sprawie realizacji zadań niskiej
emisji. 

3) 21 grudnia 2020 r. uczestniczyłem w wideokonferencji   Zgromadzenia Ogólnego Związku
Gmin  Jurajskich.  Dyskutowano  ne  temat  przyjęcia  budżetu  na  2021  rok  oraz  na  temat
projektu składek członkowskich na 2021 rok.

4) 21 grudnia 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

5) 23 grudnia 2020 r. uczestniczyłem w świątecznym spotkaniu on-line ze Starostą Krakowskim
p. Wojciechem Pałką. 

6) 11 stycznia br.  przeprowadziłem spotkanie z przedstawicielami Kół Łowieckich, na którym
omówiono dalszy zakres współpracy z Gminą Zielonki.  

7) 11 stycznia br. Z-ca Wójta p. Arnold Kuźniarski uczestniczył w wideokonferencji poświęconej
zaangażowaniu  jednostek  samorządu terytorialnego w Narodowym Programie Szczepień
przeciwko COVID-19. 

8) 12  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Stowarzyszenia  „Koci
Patrol”.  Dyskutowano ne temat  współpracy w ramach programu opieki  nad bezdomnymi
zwierzętami, w tym kwestii kastracji/sterylizacji kotów wolno żyjących. 

9) 12  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Projektantem p.  Cichy  z  Pracowni
Urbanistycznej.  Dyskutowano nt.  konsultacji  wstępnej  koncepcji  części  tekstowej  Planów
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Zagospodarowania Przestrzennego.

10) 13 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Antonim Rumianem Wójtem Gminy
Michałowice w spr. nowej siatki połączeń komunikacji zbiorowej.

11) 14 stycznia br. uczestniczyłem w wideokonferencji  z Wojewodą Małopolskim dot. procesu
rejestracji na szczepienia wśród seniorów.

12) 14 stycznia br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  z Radnymi Gminy Zielonki  w sprawie
połączeń MPK. 

13) 18  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  wideokonferencji  ze  Starostą  Krakowskim  w  sprawie
sytuacji epidemicznej w powiecie krakowskim. 

14) 18 stycznia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z przedstawicielami Zarządu Transportu
Publicznego oraz Radnymi Gminy Zielonki w sprawie optymalizacji siatki połączeń komuni-
kacyjnych. 

15) 19 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych. 

16) 20 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu Panią Katarzyną Biegun Dyrektorem  Zarządu
Zlewni  w  Krakowie.  Spotkanie  dotyczyło  wielowariantowej  analizy  wskazanej  w  planie
zarządzania ryzykiem powodziowym dla zbiorników przeciwpowodziowych na rzece Prądnik
i Garliczka w dorzeczu rzeki Wisły.

17) 20 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

18) 20 stycznia br. uczestniczyłem w rozprawie sądowej o stwierdzenie nabycia spadku. 

19) 21  stycznia  br.  uczestniczyłem w spotkaniu  z  Dyrektorami  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich
w Krakowie w sprawie kolizji z suchym zbiornikiem trasy wolbromskiej w Zielonkach.   

20) 21 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Polityki Społecznej.

21) 21  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  wideokonferencji  z  Panem  Jerzym  Muzykiem  Z-cą
Prezydenta ds. Zrównoważonego rozwoju; z Panem Andrzejem Kuligiem Z-cą Prezydenta
ds. Polityki Społecznej i Komunalnej, z Panią Ewą Bielas Dyrektorem Wydziału Gospodarki
Komunalnej  Urzędu  Miasta  Krakowa,  z  Panem  Danielem  Wrzoszczykiem  Dyrektorem
Stowarzyszenia Metropolia Krakowska, z Panem Łukaszem Frankiem Dyrektorem Zarządu
Transportu  Publicznego  oraz  Kierownikami  Referatów  z  Urzędu  w  sprawie  możliwości
rozwoju sieci komunikacyjnej na pograniczu Krakowa i Zielonek. 

22) 22 stycznia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z lekarzami gabinetów rodzinnych NZOZ
z  terenu  gminy  Zielonki  w  sprawie transportu  osób  z  terenu  gminy  Zielonki  do  punktu
szczepień. 

23) 22  stycznia  nr  uczestniczyłem  w  Forum  Wójtów,  Burmistrzów i  Prezydentów.  Tematem
spotkania  były:  wybrane  aspekty  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w gminach;
sytuacja związana z pandemią koronawirusa i przeciwdziałanie jej skutkom, Fundusz Dróg
Samorządowych, "powodziówki"; PROW 2021-2027 - założenia programowe dla rolnictwa
i obszarów wiejskich;

24) 22 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania i Rozwoju.

25) 25 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu na którym Rodzina Sandeckich przekazała dary
do Izby Regionalnej w Zielonkach. 

26) 25 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpa-
dów. 

27) 26  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  Nadzwyczajnym  Walnym  Zebraniu  Członków  Stowa-
rzyszenia Metropolia Krakowska. Tematem spotkania było m.in.: opracowanie dokumentu
pn.  Strategia  Metropolii  Krakowskiej  2030;  prezentacja  koncepcji  współpracy  Miasta
Krakowa z Gminami Metropolii Krakowskiej w zakresie opracowania Planów Zrównoważonej
Mobilności Miejskiej. 

28) 26 stycznia br. uczestniczyłem w Posiedzeniu Komisji Doraźnej SMK ds. Poprawy Jakości
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Powietrza. Tematami spotkania były: informacja o stanie jakości powietrza; postęp w rea-
lizacji projektu Eko Team. 

29) 26 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury Liniowej. 

30) 27  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Zarządu  Transportu
Publicznego poświęconemu optymalizacji połączeń komunikacyjnych.

31) 27 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy STRABAG w sprawie
odwodnienia drogi gminnej w m. Batowice przechodzącej przez drogę powiatową nr 2293K

32) 27 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej. 

33) 28 stycznia br. obyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Polityki Społecznej.

Informacje:

1. Na początku roku strażacy-ochotnicy z OSP Bibice zamontowali  czujniki  czadu w 15 do-
mach mieszkańców gminy  Zielonki  w  ramach projektu  „Czadowe czujki  czadu –  zadbaj
o swój bezpieczny dom w Powiecie Krakowskim”.  To część akcji,  którą, pod patronatem
Starosty  Powiatu  Krakowskiego  Wojciecha  Pałki,  koordynował  radny  powiatu  Jarosław
Raźny w porozumieniu ze strażakami z trzech gmin, oprócz gminy Zielonki również z gminy
Michałowice i Wielka Wieś.

2. Wsparcie finansowe w kwocie 6 000 tysięcy złotych zapewnili:  Powiat  Krakowski,  gmina
Michałowice, gmina Wielka Wieś, Stowarzyszenie Rozwoju Gminy Zielonki oraz Komenda
Miejska Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie. Łącznie udało się zakupić 42 czujki tlenku
węgla i dymu dla wszystkich 3 gmin. 

3. Koło  Przyjaciół  Brzozówki  reprezentowało  gminę  Zielonki  na  XI  Przeglądzie  Pastorałek
i Kolęd Ludowych Regionu Krakowskiego 2020, zorganizowanym w formule on-line przez
Centrum  Kultury  i  Sportu  w  Krzeszowicach  oraz  Stowarzyszenie  Rozwoju  Wsi  Rudno.
Projekt  został  zrealizowany  przy  wsparciu  finansowym  Powiatu  Krakowskiego.  Koło
Przyjaciół Brzozówki  zdobyło wyróżnienie w kategorii dorośli – grupy.

4. 15  stycznia  ruszyła  rejestracja  na  szczepienia  przeciw  COVID-19  dla  seniorów,  którzy
skończyli 80 lat. Natomiast od 22 stycznia zarejestrować mogły się osoby powyżej 70. roku
życia.  25  stycznia  rozpoczęły  się  szczepienia  dla  zarejestrowanych  seniorów.  Zgodnie
z poleceniem Wojewody Małopolskiego Urząd Gminy Zielonki organizuje na terenie gminy
Zielonki  transport  dla  osób  niepełnosprawnych  posiadających  orzeczenie  o  niepełnos-
prawności  w  stopniu  znacznym  o  kodzie  R  lub  N  lub  odpowiednio  I  grupę  z  ww.
schorzeniami, będących mieszkańcami Gminy Zielonki. Urząd Gminy Zielonki nie zapewnia
transportu  specjalistycznego,  a  w  przypadku  przewozu  osób  niepełnosprawnych  z  ww.
stopniem niepełnosprawności wymagany jest opiekun. 

Rejestracji na szczepienie można dokonać na cztery sposoby:

1. Zadzwonić na całodobową i bezpłatną infolinię – 989.

2.  Zarejestrować  się  elektronicznie  poprzez  e-Rejestrację  dostępną  na  pacjent.gov.pl 
(należy posiadać Profil Zaufany).

3. Skontaktować się z jednym z 4 punktów szczepień na terenie gminy Zielonki:

•    Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Gabinet Lekarza Rodzinnego lek. med. Tomasz 
Sobalski, ul. Galicyjska 15, Zielonki tel. 12 285 01 12

•    NZOZ Gabinet Lekarza Rodzinnego lek. med. Lucyna Kufel, ul. Galicyjska 15, Zielonki 
tel. 12 285 00 14

•    Gabinet (poradnia) podstawowej opieki zdrowotnej, ul. Karola Wojtyły 110, Batowice tel. 
12 285 94 17

•    punkt szczepień NZOZ Gabinet Lekarza Rodzinnego Rafał Kacorzyk, ul. Krakowska 20, 
Brzozówka tel. 12 419 48 17

4. Wysłać SMS na numer 664 908 556 o treści: SzczepimySie
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Podjęto zarządzenia:

1) ZARZĄDZENIE NR 251/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020.

2) ZARZĄDZENIE NR 252/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2020 oraz zmiany
planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych na
podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z  Zarządzeniem Nr 251/2020 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 18 grudnia 2020 roku.

3) ZARZĄDZENIE NR 253/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 2020 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

4) ZARZĄDZENIE NR 254/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie przyznania wsparcia finansowego na realizację zadania własnego gminy Zielonki
w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu na rok 2021.

5) ZARZĄDZENIE NR 255/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 2020 ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  Planów  Pracy  Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w  Woli
Zachariaszowskiej na 2021 rok.

6) ZARZĄDZENIE NR 256/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020.

7) ZARZĄDZENIE NR 257/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2020 oraz zmiany
planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych na
podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z  Zarządzeniem Nr 256/2020 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 28 grudnia 2020 roku.

8) ZARZĄDZENIE NR 258/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie likwidacji Klubu Integracji Społecznej w Zielonkach.

9) ZARZĄDZENIE NR 259/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: wykonania Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2021 rok oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 

10) ZARZĄDZENIE NR 261/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: ustalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych gminie na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok. 

11) ZARZĄDZENIE NR 262/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 

12) ZARZĄDZENIE NR 263/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2020 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

13) ZARZĄDZENIE NR 264/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020.

14) ZARZĄDZENIE NR 265/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2020 ROKU
w sprawie: ustalenia planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 2021 rok.  

15)  ZARZĄDZENIE NR 1/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie:  nabycia  przez Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie  Pękowice,
gmina Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 237/5.

16) ZARZĄDZENIE NR 2/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie:  nabycia przez Gminę Zielonki  nieruchomości położonej  w obrębie Grębynice,
gmina Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 12/24.
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17) ZARZĄDZENIE NR 3/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

18) ZARZĄDZENIE NR 4/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 STYCZNIA 2021 ROKU
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz zmiany
planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych na
podstawie  odrębnych  ustaw  na  2021  rok,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr  3/2021  Wójta
Gminy Zielonki z dnia 7 stycznia 2021 roku. 

19) ZARZĄDZENIE NR 5/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki  położonej
w obrębie Bibice, gmina Zielonki, przeznaczonej do oddania w dzierżawę. 

20) ZARZĄDZENIE NR 6/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest gmina zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

21) ZARZĄDZENIE NR 7/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  Regulaminu  Organizacyjnego  Środowiskowego  Domu
Samopomocy w Woli Zachariaszowskiej.

22) ZARZĄDZENIE NR 8/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zmiany  Zarządzenia  Nr  205  z  dnia  9  października  2020  roku  w  sprawie
powołania Dyrektora Centrum Kultury Promocji i Rekreacji w Zielonkach. 

23) ZARZĄDZENIE NR 9/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 129/2017 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 maja 2017
roku, w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach. 

24) ZARZĄDZENIE NR 10/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

25) ZARZĄDZENIE NR 11/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: odwołania Zarządzenia Nr 204/2020 z dnia 8 października 2020 roku. 

26) ZARZĄDZENIE  NR  12/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  z  dnia  22  stycznia  2021  roku
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

27) ZARZĄDZENIE NR 13/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2021 oraz zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku
z Zarządzeniem Nr 12/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 22 stycznia 2021 roku. 

28) ZARZĄDZENIE NR 14/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

29) ZARZĄDZENIA NR 15/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół.  Dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

30) ZARZĄDZENIE NR 16/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia „Muzyka do Woli”. 

31) ZARZĄDZENIE NR 17/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  powołania  Gminnego  Biura  Spisowego  oraz  powołania  Zastępcy  Gminnego
Komisarza Spisowego, Koordynatora Gminnego oraz członków biura dla przeprowadzenia
Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań w 2021 r. 

32) ZARZĄDZENIE NR 18/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  rozwiązania  Gminnego  Biura  Spisowego  powołanego  dla  przeprowadzenia
Powszechnego Spisu Rolnego w 2020 roku. 

33) ZARZĄDZENIE NR 19/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 STYCZNIA 2021 ROKU
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w  sprawie:  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, ana rok szkolny 2020/2021. 

34) ZARZĄDZENIE NR 20/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  zasad  przygotowania  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  budżetu  gminy
(materiał absolutoryjny) za rok 2020. 

35) ZARZĄDZENIE NR 21/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 STYCZNIA 2021 ROKU
w sprawie: ustalenia w roku 2021 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego dla
nauczycieli, szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę Zielonki oraz specjalności i form
kształcenia,  na  które  dofinansowanie  ma  być  przyznane  i  maksymalnej  kwoty
dofinansowania do opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia
nauczycieli. 

36) ZARZĄDZENIE NR 22/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 STYCZNIA 2021 ROKU
w  sprawie:  terminów  przeprowadzenia  postępowania  rekrutacyjnego  i  postępowania
uzupełniającego,  w tym terminów składania dokumentów do klas pierwszych publicznych
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny
2021/2022. 

Pytania radnych do sprawozdania Wójta:

Radny P. Podleśny zapytał,  czy gmina  otrzymała dofinansowanie w ramach II etapu rządowego

programu Funduszu Inwestycji Lokalnych, ewentualnie jakie projekty były składane.

Wójt powiedział,  że  gmina  ubiegała  się  o  dofinansowanie,  złożyła projekty  na budowę  szkoły

w Przybysławicach, budowę remizy w Bosutowie i gospodarkę wodno-ściekową. Jednak gmina nie

uzyskała dofinansowania, przypomniał, że w I etapie gmina otrzymała 10 milionów zł.

Uzupełnił,  że  gmina  zawsze  wykorzystuje  możliwość  składania  wniosków przy  okazji  naborów.

Przykładowo  w dniu  wczorajszym,  podpisał  wniosek  o  przebudowanie  drogi  w Dziekanowicach

w ramach programu rządowego na wsparcie miejscowości, w których zostały zlikwidowane PGR-y.

Tak się składa, że w ubiegłym roku został w Dziekanowicach zlikwidowany PGR.

Radny  P.  Podleśny zapytał,  czy  Pan  Wójt  uzyskał  uzasadnienie,  dlaczego  projekty  zostały

odrzucone i czy planuje wziąć udział w III etapie rządowego programu.

Wójt powiedział,  że  projekty  składane  są  do  wojewody,  zakłada  że  wojewoda  rekomenduje  te

wnioski.  Natomiast  rozstrzygnięcia  z  wynikami  są  podawane  do  wiadomości  na  stronach

ministerialnych bez wskazywania uzasadnienia wyników naboru.

Nawiązując do wojewody, poinformował, że zgłosił akces by inauguracja roku szkolnego w Przybys-

ławicach miała co najmniej rangę wojewódzką, a być może krajową – inwestycja warta jest tej rangi

jak stwierdził. Spotkanie  w tym temacie  odbędzie się na początku lutego, dodał że ma poparcie

Starosty Krakowskiego dla tej inicjatywy. 

Radny P. Podleśny zapytał, czy gmina będzie składała te same projekty z II etapu, czy planuje

złożyć inne w ramach kolejnego III etapu.

Wójt powiedział,  że  istnieje możliwość  złożenia  trzech  wniosków.  Dodał,  że  rozważa  złożenie

wniosków na budowę remizy w Bosutowie oraz gospodarkę wodno-ściekową. Dodatkowo rozważa

możliwość złożenia wniosku na  zagospodarowanie terenu i budowy budynku przy os. Łokietka.
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Dodatkowo dodał do wypowiedzi, że zmieniła się procedura związana z uzyskiwaniem pozwoleń na

budowę  dróg  w  ramach  ZRID-ów.  Wojewoda  wystosował  pismo  do  wszystkich  szefów  gmin

i powiatów, by restrykcyjnie interpretować przepis ustawy, który polega na tym, że od ostatniego

urządzenia drogowego, czyli  obrzeża, rowu trzeba wywłaszczyć jeszcze 75 cm terenu po jednej

i drugiej stronie.

Podał  przykład ulicy Rzyczyska w Zielonkach,  gdzie ostatnie elementy dotykają ogrodzeń i  aby

można było  uzyskać decyzję  ZRID trzeba wejść  za ogrodzenia  mieszkańcom 75 cm.  Uznał  to

porażką  planistyczną.  Wystąpił  do  Ministra  Infrastruktury  argumentując,  że  powoduje  to  totalny

problem przy zabudowaniach, nie mówiąc o znacznie większych odszkodowaniach. 

Dodał,  że  wprowadzone  zmiany  mają  bezpośrednie  przełożenie  na  składanie  wniosków  i  pro-

jektów, które mogłyby być realizowane w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych

Radny K. Krzyworzeka zapytał o spotkanie z prezydentem Miasta Krakowa ws. połączeń komuni-

kacyjnych. Czy Pan Wójt wystąpił już z propozycjami, czy będzie zasięgał opinii rady. 

Wójt powiedział,  że jeśli  chodzi  o miejscowość Zielonki  są przymiarki  wyjścia z torami tramwa-

jowymi wzdłuż nowej Trasy Wolbromskiej. Nie ma jeszcze rozstrzygnięcia, w którym miejscu byłaby

pętla,  ponieważ  nie  analizowano  szczegółowych  rozwiązań,  tylko  wskazywano  kierunkowe

rozwiązania.  Drugi temat dotyczy Kuźnicy Kołłątajowskiej,  z której  biegnie tramwaj z Krowodrzy

Górki na Górkę Narodową. Gmina mocno argumentuje by to połączenie poprowadzić wzdłuż ulicy

Iwaszki w kierunku cmentarza Batowickiego i Ronda Barei. Następnie skrótowo omówił problemy

związane z planami w tym zakresie we wschodniej części gminy. Podsumował, że niezwykle trudno

jest  gminie  Zielonki  projektować,  ponieważ  to  gmina Kraków musi  wskazać  w którym kierunku

będzie prognozować, projektować torowiska. 

Przewodniczacy M. Golanko powiedział,  że uczestniczył z Panem Wójtem w dwóch spotkaniach

z władzami  Miasta  Krakowa.  Przyznał,  że  wójt  twardo  stawia  określone  warunki  co  do  dalszej

współpracy.

Podsumował  ustalenia  spotkań  tj.  zwrócił  uwagę,  że  gmina  negatywnie  oceniła  pozwolenie  na

zabudowę na terenie miasta wyjścia korytarza drogowego, dodał, że gmina Zielonki wnioskowała,

żeby powstał  tam parking Park  & Ride po stronie  M.  Krakowa.  Przypomniał,  że  zmiana  planu

miejscowego  Krakowa  była  przedmiotem  analizy  w  gminie  Zielonki  i  nie  wyrażono  zgody  na

zabudowę 25 metrową. Poinformował, że przy Reducie planowany jest przystanek aglomeracyjny.

Dodał,  że  pojawiły  się  deklaracje  dwóch  wiceprezydentów Krakowa w sprawie  kompleksowego

rozwiązania komunikacyjnego ulicy Iwaszki z ulicą Wolbromską łącznie z wprowadzeniem tu linii

tramwajowych.  Gmina Zielonki zadeklarowała poważne podejście w procedowaniu zmian miejsco-

wych  planów  zagospodarowania  przestrzennego. Przygotowane  będą  porozumienia  między

samorządami, które będą miały przełożenie w Wieloletnich Prognozach Finansowych i wtedy gmina

Zielonki  będzie mogła przeanalizować 3,  4 możliwości  wejścia do Krakowa w kontekście zmian

związanych z projektowaniem linii  połączeń wewnątrz gminy.  Na spotkaniu był  obecny  Dyrektor
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Naczelny  Zarządu Transportu  Publicznego  w Krakowie  Pan  Łukasz Franek,  który ma przeana-

lizować  jakie  kwoty,  w  jakim  zakresie  należy  włożyć,  żeby  kompleksowo  rozwiązać  temat

komunikacji.  Podsumował, że przez brak analiz i brak działań w Krakowie jeden korytarz drogowy

został zaprzepaszczony, ponieważ powstaje tam osiedle mieszkaniowe. Nie ma gdzie się włączyć

do Miasta Krakowa i ta skrajna sytuacja wybrzmiała na spotkaniach. 

Nawiązując do tematu zbiorników przeciwpowodziowych poinformował, że Państwowemu Gospo-

darstwu  Wodnemu  Wody  Polskie  zostało  przedstawione  opracowanie  wykonane  przez  gminę

Zielonki.  Zwrócono  uwagę,  że  stanowisko  gminy  jest  jednoznacznie  negatywne  odnośnie

blokowania tego terenu w planie województwa. Doceniono stanowisko Wód Polskich w zakresie

wspólnego rozwiązania tego tematu.

Wójt zwrócił  uwagę,  że do końca czerwca br.  ma być dokonana aktualizacja  rządowego planu

przeciwdziałania powodzi i to jest ten moment, by w pierwszym półroczu wprowadzić jakąś korektę.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  z  projektantami  opracowuje  z  Wodami  Polskimi

materiał,  w którym zostanie  wprowadzona wizualizacja  Trasy Wolbromskiej  z  brakiem kolizji  ze

zbiornikami proponowanymi przez gminę Zielonki.  

Radny  K.  Gaweł nawiązał  do  wypowiedzi  Wójta  dotyczącej  75  cm  pasa  wywłaszczeniowego.

Zakłada, że ten przepis obowiązuje również starostę powiatu krakowskiego, na zlecenie którego

projektowana jest droga Januszowice-Korzkiew-Grębynice. Zapytał, czy w tym przypadku cały ten

projekt idzie „do kosza”. Czy lata negocjacji i wydane środki finansowe zostają zaprzepaszczone,

poprosił o potwierdzenie tych informacji.

Wójt potwierdził,  że cała praca geodezyjna  idzie „do kosza”. Tak samo jest w przypadku gminy,

starostwa,  jak  i  samorządu wojewódzkiego,  to  dotyczy  wszystkich  zarządców.  Trzeba na nowo

dzielić  działki  po 75 cm z jednej  i  drugiej  strony. Przykładowo ZRID na ulicy Rzyczyska w Zie-

lonkach projektowany był do chodnika, który sankcjonowali projektanci, aktualnie jak ma dodzielić

się pas 75 cm to wchodzi się za ogrodzenie mieszkańcom.

Przepis funkcjonuje od lat kilku, tylko zmieniła się interpretacja w wyniku różnych odwołań. Nie ma

możliwości  odstępstwa,  Minister  Infrastruktury wyraża zgodę,  gdy  występuje  np.  nienormatywny

spadek. Protestują wszyscy, których roboty drogowe są w istniejącej zabudowie. 

Radny  P.  Podleśny stwierdził,  że  skoro  od  kilku  lat  przepis  istnieje,  to  projektant  na  zlecenie

Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego projekt przygotowuje jak prawo stanowi. Nie rozumie dlaczego

miałoby się to wszystko zdezaktualizować.

Wójt powiedział, że projektanci stanęli przed ścianą. Podał przykład w Grębynicach, żeby dołożyć

75 cm to wychodzi się na skarpę i poza ogrodzenie mieszkańców, a takich założeń nie było w zak-

resie projektowania. 

Radny P. Podleśny podsumował, że przez te 75 cm objęte ZRID-em wpływamy na teren i w tym

zakresie właściciel może się domagać odszkodowania.

Wójt potwierdził, że trzeba będzie zapłacić odszkodowania właścicielom nieruchomości.
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Radny  D.  Dragosz zapytał  o  kolej  aglomeracyjną,  czy  Gmina Kraków jest  zainteresowana zro-

bieniem przystanku na Prądniku Biały na wysokości ul. Glogera po lewej stronie. Znajduje się  tam

idealny potężny plac na parking Park & Ride, pozwoliłoby to rozwiązać częściowo problem z kor-

kami. Mamy w zasięgu torowisko tylko brakuje parkingu i przystanku - podsumował. 

Wójt powiedział, że trasa torowiska, które prowadzi z Huty do Zabierzowa nie prowadzi do Dworca

Głównego.  Poinformował,  że  zaproponował  zrobienie  łączówki  między  tymi  liniami,  ponieważ

istnieje  problem  z  przepustowością  z  Batowic  do  Krakowa.  Od Dworca  Głównego  do  Batowic

potrzeba dobudować dwa tory,  żeby pendolino  nie zatrzymywało  kolei  aglomeracyjnej,  przepisy

stanowią, że przez pół godziny musi stać pusty tor, by mogło przejechać pendolino, który jest na

priorytetowym miejscu w zintegrowanym systemie komunikacyjnym.

Radny D. Dragosz zapytał, czy Gmina Kraków byłaby zainteresowana proponowanym przez niego

rozwiązaniem.

Wójt powiedział,  że  była  taka  propozycja  zgłaszana,  ale  aktualnie  idzie  bardzo  blisko  linia

tramwajowa przez Prądnik Biały. 

Radny  D.  Dragosz przyznał,  że  parking  Park  & Ride  bardzo by  się  przydał,  gdyż przejście  ul.

Pachońskiego 400 metrów zajęłoby 4 minuty i można byłoby się przesiąść do tramwaju.

Wójt powiedział, że nieruchomości o których mówi radny niestety nie są własnością Miasta Kraków,

tylko  prywatnych  właścicieli.  Zgadza  się,  że  istnieje  olbrzymie  ryzyko  zabudowy,  podczas  gdy

powinna być tam zaplanowana porządna komunikacja publiczna.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Skarbnik A. Adamczuk zwróciła się z informacją w sprawie odbierania PIT-ów.

Przewodniczący M. Golanko poinformował, że planuje zorganizować spotkania w miesiącu lutym br.

poświęcone tematyce  gospodarki  odpadami,  w tym w zakresie funkcjonowania PSZOK-ów oraz

zbiorników przeciwpowodziowych.

Poinformował, że złożył  do biura rady projekt uchwały  odnoście  obywatelskiej  inicjatywy uchwa-

łodawczej,  której  był  projektodawcą  w odpowiedzi  na  wniosek  Klubu  w sprawie  wprowadzenia

zmian  w  tej  inicjatywie.  Zebrał  i  uwzględniał  rozstrzygnięcia  nadzorcze  wojewodów  uchylające

przedmiotowe uchwały. Projekt uchwały w sprawie zasad zgłaszania projektów uchwał   w ramach

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej skieruje do komisji właściwej do spraw regulaminowych,

wystąpi do Wójta o opinię i propozycję nad zapisami dotyczącymi przetwarzania danych osobowych

osoby odpowiedzialnej w urzędzie za klauzule RODO. Następnie radni będą mogli się zastanowić

się i  odnieść do zapisów projektu uchwały.

Radny P. Podleśny zapytał,  czy w  aktualnie istniejącej pandemicznej sytuacji,  pojawiła się moż-

liwość  w sposób  elektroniczny  podpisywania  inicjatywy  przez  obywateli  wystawionej  na  portalu

gminnym. Dodał,  że wiele organizacji  zbiera w ten sposób petycje. Życzyłby sobie,  żeby gmina

Zielonki była na tyle nowoczesna by ten sposób uwzględniała, co pozwoli  jej zajmować wyższe
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pozycje w kolejnych rankingach. 

Następnie poprosił o informację jak mieszkańcy mogą w łatwy sposób przesyłać do urzędu zdjęcia

nielegalnych wysypisk śmieci, by urząd mógł nadawać bieg sprawom.

Przewodniczący  M.  Golanko odniósł  się  do  pierwszej  wypowiedzi  radnego,  poinformował,  że

przygotowując projekt uchwały nie uwzględniał zmiany trybu składania projektu uchwały, ale jest to

oczywiście do przemyślenia na komisjach. Kładł nacisk na wymogi formalne, którym ma podlegać

projekt uchwały, pod którym mieszkańcy składają podpisy.  

Zastępca Wójta A. Kuźniarski poinformował, że na stronie internetowej gminy Zielonki funkcjonuje

i  dobrze  się  sprawdza  widżet EKOINTERWENCJA,  poprzez  który  można  składać  zgłoszenia

nadużyć.

Radny D. Dragosz odniósł się do wcześniejszej dyskusji w sprawie projektowanego budynku w Pę-

kowicach, gdzie w połowie ma mieć miejsce klub sportowy. Zasugerował by wziąć pod uwagę, że

w  przyszłości  mogą  być  prowadzone  zajęcia  równocześnie  dla  drużyn  żeńskich  i  należałoby

przemyśleć kwestię szatni z węzłem sanitarnym.

Radna  R.  Kosno odniosła  się  do  projektu  budynku  w  Pękowicach, zasugerowała  znalezienie

kompromisowego rozwiązania  by miały  możliwość korzystania z  budynku dzieci,  kobiety  i  męż-

czyźni.  Przypomniała,  że  w  części  klubowej  zaprojektowany  jest  węzeł  sanitarny  dedykowany

mężczyznom z prysznicami, umywalkami, pisuarami i  toaletą. W części ogólnej budynku nie ma

węzła sanitarnego, znajduje się tylko toaleta. Trudno jest się jej zgodzić  z tym, że  wydawane są

środki finansowe z budżetu gminy na budynek z takimi ograniczeniami tylko dla konkretnej grupy

osób.

Radna R. Toft zwróciła uwagę, że budynek jest jednokondygnacyjny o ograniczonym metrażu 90

metrów i nie planuję się jego powiększania.

Wójt zwrócił  uwagę, że projekt  budynku był pozytywnie opiniowany przez klub sportowy i przez

mieszkańców.

Radna M. Listoś zwróciła uwagę, że funkcja budynku wynika z potrzeb sołectwa. Przypomniała, że

na komisji poruszana była kwestia tej szatni proponując rozwiązanie oddzielenia drzwiami pisuarów.

Radny K. Krzyworzeka prosił o przypomnienie ile pieniędzy jest przeznaczonych w budżecie gminy

na budowę budynku, a jakie wydatki należałoby dodatkowo ponieść uwzględniając jego rozbudowę

o kolejne szatnie oraz ewentualną rozbudowę o pierwsze piętro,  jak sugerują radni,  jak bardzo

zwiększy to koszty.

Przewodniczący M. Golanko zaproponował by punkt przenieść na obrady komisji właściwej.

Radny D. Dragosz negatywnie odniósł  się do umieszczania zbiorczych skrzynek pocztowych na

zewnątrz  bloków przy byłej cegielni, sugerując umieszczanie ich wewnątrz klatek i przekazywanie

klucza listonoszom.

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  M. Fordymacka powiedziała, że zostały umieszczone
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skrzynki lokatorskie bezpośrednio przy wejściach do trzech budynków komunalnych ul. Galicyjska

13,15 i 15 a z uwagi na fakt, by nie każdy miał możliwość wchodzenia do klatek.

Radna R. Kosno zapytała jak się będą odbywały szczepienia na terenie gminy.

Wójt poinformował  że  gabinety  w  Zielonkach  (doktorzy  Kufel  i  Sobalski),  Brzozówce  (doktor

Kacorzyk) i Batowicach (doktor Zając) prowadzą punkty szczepienia, gabinet w Węgrzcach (doktor

Hudzik)  z  przyczyn  formalnych  nie  będzie  realizować  szczepień,  za  późno  zgłosił  akces  do

programu. 

Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zapytał, czy w projekcie budżetu na rok 2021 zostały uwzględ-

nione koszty 549 tys. zł związane z przekształceniem Szkoły Podstawowej w Korzkwi.

Wójt powiedział,  że częściowo zostały uwzględnione w różnych paragrafach, więcej  szczegółów

może powiedzieć dyr. A. Soblik, natomiast koszty pojawią się z uwagi na powstanie przedszkola

samorządowego związane choćby z zatrudnieniem nowych nauczycieli, czy koszty mediów.

Wobec braku innych zgłoszeń  przewodniczący M.Golanko poinformował, że  zgodnie z harmono-

gramem kolejna sesja planowana jest na dzień  25 lutego br., niewykluczone że odbędzie się już

w systemie stacjonarnym, jeśli do tego czasu poprawi się sytuacja związana z pandemią i przepisy

na to pozwolą.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za

udział  w posiedzeniu, po czym zamknął XXIV sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji

2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 obecności;
2) nr 2 podjęte uchwały;
3) nr 3 imienny wykaz głosowań radnych.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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